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YNK 
Yngre Nuklearmedicineres Klub 

 

Referat for ordinær generalforsamling 2023 
Fredag den 17. november 2023 kl. 11.15 

Odeon i Odense 
 
1. Valg af dirigent 
Naja Enevold Olsen blev valgt som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var re?digt 
indkaldt.  
 
2. Formandens beretning/orientering 
Camilla Bardram Johnbeck gennemgik flg. emner (se bilag med den fulde beretning): 

a) Årsmødet 2022, herunder poster- og foredragskonkurrence 
b) Bestyrelsesmøder i YNK, herunder fokusområder/emner 
c) ScinTllatorprisen 
d) Juniorinspektorer 
e) Karrieredagen 
f) Introkursus 
g) Næste årsmøde i Aarhus (aXale med Comwell) 
h) Facebook-gruppen Yngre Nuklearmedicineres Klub 

 
3. Orientering fra div. udvalg/ansvarsområder 

a) DSKFNM – Camilla Bardram Johnbeck: Se bilag med formandsberetning 
b) Kursusudvalget – Sofie Tind Nygaard og Anne Mellergaard: 

i. Gode evalueringer af A-kurser. 
ii. Revision af kompetencekort Tl introuddannelsen er afsluaet og godkendt af 

hovedbestyrelsen. Der er en forventning om at starte arbejdet op med HU-
kompetencekort på samme måde. 

iii. Målbeskrivelsen. Kommentar fra forsamlingen: Der er ikke sat penge af Tl det, så 
der går et par år, før der kommer nye målbeskrivelser. 

iv. Både Sofie og Anne træder ud af kursusudvalget. Sara Skyum og Elisabet Lundholm 
træder ind i stedet som hhv. uddannelseslægerepræsentant og YNK repræsentant. 

c) Vurderings-/ansæaelsesudvalg: 
i. Nord – Naja Enevold Olsen, suppleant: Tine N. Gregersen: Første halvår var der 2 

ansøgere Tl 1 opslag, andet halvår var der 2 opslag med 2 ansøgere. Alle besat. 
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ii. Øst – Julie Bjerglund Andersen, suppleant: Else Sibbesen: Første halvår med 4 
ansøgere Tl 2 forløb, andet halvår var der 5 ansøgere Tl 2 sTllinger. Til december 
bliver der opslået 3 forløb. 

iii. Syd – Sofie Tind Nygaard, suppleant: Rola Ismail: 1 sTlling om året (ligger i foråret), 
ingen ansøgere Tl forårets sTlling, hvorfor den blev genopslået i september med 1 
ansøger, der fik sTllingen. 

 
4. Revideret regnskab 2022/2023 
Regnskab præsenteret ved kasserer Sofie Tind Nygaard – godkendes af forsamlingen. 
 
5. Fastlæggelse af konAngent for det følgende år 
Forslag fra YNK om at det fortsat suspenderes – godkendes af forsamlingen. 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Stor tak Tl afgående bestyrelsesmedlemmer Esben Carlsen og Sofie Tind Nygaard.  
Bestyrelsens sammensætning pr. 17. november 2023: 
Menige medlemmer: 

- Camilla Bardram Johnbeck – formand (RH, valgt 2020) 
- Meae Louise Gram Kjærulff – sekretær og kasserer (AUH, valgt 2023) 
- Sara Dahlsgaard-Wallenius (OUH, valgt 2018) 
- Elisabet Lundholm (RH, valgt 2019), var på valg og blev genvalgt 
- Julie Bjerglund Andersen (Hillerød, valgt 2020) 
- Naja Enevold Olsen (Gødstrup, valgt 2021), var på valg og blev genvalgt 
- Mathias LoX (RH, valgt 2023) 

Suppleanter: 
- Morten Bentestuen (Aalborg, valgt 2023) 
- Thomas Justesen (Hillerød, valgt 2023) 

 
7. Valg af revisorer 
Tak Tl Karen Buch-Olsen og Kate Rewers for varetagelse af revisortjansen, som fremover varetages 
af Tine Nygaard Gregersen (AUH) og Allan Hansen (AUH). 
 
8. Uddannelsesprisen/ScinAllatorprisen 
Der henvises Tl bilag med formandsberetningen. Forslag Tl prismodtagere modtages løbende af 
YNK, og sendes Tl formand Camilla Bardram Johnbeck (camilla.bardram.johnbeck@regionh.dk) 
med en kort begrundelse for nomineringen. 
 
9. Ændring af foreningens navn 
Ikke så mange indkomne forslag Tl navneændring, hvorfor der fra bestyrelsens side var tvivl om, 
hvorvidt der generelt var en interesse fra medlemmerne for navneændring.  
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Der foretages afstemning om, der skal arbejdes videre med en evt. navneændring. Resultat af 
afstemning: 19 ud af 34 stemte for. 
 
 
 
10. Opdatering af YL repræsentanter på afdelingerne 
Det skal årligt opdateres, hvem der er YL repræsentant på de forskellige afdelinger. Der gives en 
opfordring Tl at tænke over, hvor man er den næste Td og om man kunne tænke sig at påtage sig 
rollen. Én af opgaverne er bl.a. at opdatere undersøgelseslisterne årligt. Det er formentligt 
nemmest, at den fungerende repræsentant selv finder en ny Tl at tage over. Det er ikke en opgave, 
der kræver det store. 
 
11. Forslag 
Ingen re?digt indkomne forslag. 
 
12. Eventuelt 
Der er et forslag fra forsamlingen om evt. at opgradere introkurserne med en middag om aXenen, 
så der også bliver et socialt samlingspunkt. Det kunne være oplagt, idet der er et pænt overskud i 
regnskabet. Det vil i så fald gøre sig gældende på 2-dages kurserne i Kbh. Man kunne evt. spørge 
deltagerne på næste introkursus om, der er en interesse for det, og så tage den derfra. 
 
Alle fremmødte gav afslutningsvist en kort præsentaTon af sig selv. 


